On the way back from Syria, he reported everything about Rasool's On the way back from Syria. he reported everything about Rasool's On the way back from Syria. he reported everything about \$\frac{1}{2}\frac{1}\frac{1}{2}\frac{1}{2}\frac{1}{2}\frac{1}{2}\frac{1}{2}\frac{1}	الاتحام) (1×5=5) (المياالات) (الميالات) (الميلات) (الميالات) (الميالات) (الميالات) (الميلات) (الميلات) (الميلات) (الميلات) (الميلات) (الميلات) (الميلات) (الميلات) (
1. Who is the last Rasool of Allah المايات ال	الماياللام) (عليهاللام) named: Quraish var only. Id
(c) Hazrat Muhammad المعالمة	named: Quraish var only. Id Doout Rasool's
2. Hazrat Muhammad علي الله الله الله الله الله الله الله ال	named: Quraish var only. Id Id Double Rasool's
(a) Banu Tahama (b) Banu Ummayah (c) Banu Asad (d) Quraish Rasoolullah's المنافق المعاملة ا	Quraish var only. Id Id Dout Rasool's
(a) Banu Tahama (b) Banu Ummayah (c) Banu Asad (d) Quraish Rasoolullah's المنافق المعاملة ا	Quraish var only. Id Id Dout Rasool's
(a) 5 years old (b) 6 years old (c) 7 years old (d) 8 years old (c) 7 years old (d) 8 years old (e) 7 years old (d) 8 years old (e) 7 years old (d) 8 years old (d) 8 years old (d) 8 years old (e) 7 years old (d) 8 years old 7 years old (d) 8 years old (e) 7 years old (d) 8 years old (d) 8 years old (d) 8 years old (e) 7 years old (d) 8 years old (d) 8 years old (d) 8 years old (e) 7 years old (d) 8 years old (ld ld ld loout Rasool's
(c) 7 years old (d) 8 years old A Read the paragraph carefully and answer the Q.No.4 & 5 On the way back from Syria, he reported everything about Rasool's honesty and intelligence to Hazrat Khadija(شي الله تعالى على). She	oout Rasool's
Read the paragraph carefully and answer the Q.No.4 & 5 On the way back from Syria, he reported everything about Rasool's On the way back from Syria, he reported everything about Rasool's honesty and intelligence to Hazrat Khadija(شن الله تعالى على الله على الل	oout Rasool's
On the way back from Syria, he reported everything about Rasool's On the way back from Syria. he reported everything about Rasool's On the way back from Syria. he reported everything about \$\frac{1}{2}\frac{1}\frac{1}{2}\frac{1}{2}\frac{1}{2}\frac{1}{2}\frac{1}{2}\frac{1}	
honesty and intelligence to Hazrat Khadija (رَضَى الله تعالى عنها). She	
	مطی را ال سی را ال سی ا
nobility, and sent him a marriage too was impressed by his المُثِينَ عَلِيْنَا اللَّهُ عَلَيْهُ وَعَلَيْهُ الْمُعَلِّيَةُ وَالَّمُ اللَّهُ عَلَيْهُ وَعَلَيْهُ وَاللَّهُ عَلَيْهُ وَاللَّهُ عَلَيْهِ وَاللَّهُ عَلَيْهُ وَاللَّهُ عَلَيْهِ وَاللْعِلِي وَاللَّهُ عَلَيْهِ وَاللَّهُ عَلَيْهِ وَاللَّهُ عَلَيْهِ وَاللَّهُ عَلَيْهِ وَاللَّهُ عَلَيْهِ وَاللَّهُ عَلَيْهِ وَاللْعِلِي وَاللْعِلْمِ الللّهُ عَلَيْهِ وَاللّهُ اللّهُ عَلَيْهِ عَلَيْهِ وَاللّهُ عَلَيْهِ وَاللّهُ عَلَيْهِ وَاللّهُ عَلَيْهِ عَلَى اللّهُ عَلَيْهِ عَلَيْهِ عَلَيْهِ عَلَيْهِ عَلَيْهِ عَلَيْهِ عَلَيْهِ عَلَيْهِ عَلَى الْمِنْ عَلْ	عادی از کی الله تعار
	n a marriage
proposal and became the first wife of Hazrat Muhammad بِسُولِينَا اللهِ عَلَيْهِ اللهِ ال	
On the way back to, he reported everything about Rasool's 4 On the way back to, he reported everything ab	
ا) honesty and intelligence to Hazrat Khadija ﴿ اللَّهُ تَعَالُمُ اللَّهُ تَعَالَىٰ عَنْ اللَّهُ تَعَالَىٰ عَنْ اللَّهُ تَعَالَىٰ عَنْ اللَّهُ عَلَىٰ اللَّهُ عَمَّا ﴾ honesty and intelligence to Hazrat Khadija ﴿ اللَّهُ مِنْ اللَّهُ عَلَىٰ اللّهُ عَلَىٰ اللَّهُ عَلَىٰ عَل	(رضى الله تعالى عنو
(a) Iraq (b) Syria (c) Iran (d) Sudan (a) Iraq (b) Syria (c) Iran (d)	Sudan
. The first wife of Rasool عَالِمُ اللَّهُ عَلَيْهِ وَعَلَيْ اللَّهِ عَلَيْهِ وَعَلَيْهِ وَعَلَيْهِ وَعَلَيْهِ كَالْمُ عَلَيْهِ وَعَلَيْهِ وَعَلِيهِ وَعَلَيْهِ وَعَلَيْهِ وَعَلِي وَعَلَيْهِ وَعَلِي	
a) Hazrat Ayesha (رضى الله تعالى عنها) (b) Hazrat Umm-e-Kalsoom (رضى الله تعالى عنها) الله تعالى عنها) Hazrat Ayesha (رضى الله تعالى عنها)	(رضى الله تعالى عنها) 1
(c) Hazrat Khadija (رضى الله تعالى عنها) Hazrat Asma (رضى الله تعالى عنها) (d) Hazrat Khadija (رضى الله تعالى عنها) (d) Hazrat Asma (صنى الله تعالى عنها)	(رضى الله تعالىء
Q.No.2. Use any FOUR of the following words in the sentences of your own. Q.No.2. Use any FOUR of the following words in the sentences of your own.	your own.
(0.25×4=2)	(0.25×4=2)
Words Sentences Words Sentences	
tribe tribe	
birth birth	
successful successful	
integrity integrity	
honesty honesty	
Q.No.3. Write a letter to your friend about your activities in school. (3) Q.No.3. Write a letter to your friend about your activities in school	ol. (3)
	